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Rondo ma imię
Imię ks. Juliana Młynarczyka na-

dano uroczyście rondu na drodze nr
12 w miejscowości Smogorzów.

Uchwałę w tej sprawie podjęła Rada

Gminy i Miasta Przysucha na wnio-

sek Sióstr Służek Najświętszej Ma-

ryi Panny Niepokalanej w Mariów-

ce.

1 października odbyła się uroczys-

tość nadania imienia ks. Juliana Mły-

narczyka rondu na drodze nr 12

w miejscowości Smogorzów. W uro-

czystości uczestniczyli mieszkańcy,

sołtysi wsi Smogorzowa, Zawady i Po-

mykowa, młodzież ze szkół w Marió-

wce, przełożona generalna Zgroma-

dzenia Sióstr Służek NMP Danuta

Wróbel, ks. dr Kazimierz Spólny, ks.

dziekan Stanisław Traczyński, ks. wi-

cedziekan Jacenty Socha, radni Rady

Gminy i Miasta z przewodniczącą

Krystyną Bielawską, Starosta Przysu-

ski Marian Niemirski, Komendant Po-

wiatowy Policji Wojciech Brandt,

Burmistrz Przysuchy Tadeusz Toma-

sik oraz przedstawiciele przysuskich

szkół, przedszkoli i instytucji.

Szanowny Panie Burmistrzu!

Serdecznie dziękuję za przynoszące

mi zaszczyt zaproszenie na uroczys-

tość uczczenia ks. Juliana Młynar-

czyka - napisał do Burmistrza Przysu-

chy o.Andrzej Rębacz dyrektor Krajo-

wego Ośrodka Duszpasterstwa Ro-

dzin. - Gratuluję pomysłu, by tego

wielkiego kapłana, pedagoga, pisarza

i patriotę w tak szczególny sposób

wpisać w historię Gminy i Miasta

Przysucha. Gratuluję odwagi, by

w czasach niechęci do chrześcijańst-

wa publicznie uczcić i upamiętnić

człowieka żarliwej wiary i konsekwen-

tnej miłości do Boga i ludzi - czytamy

dalej w liście o. Andrzeja Rębacza.

….Serdecznie dziękuję za zaprosze-

nie na uroczystość nadania imienia

ks. Juliana Młynarczyka dla ronda

zlokalizowanego na drodze krajowej

nr 12 - napisała do Burmistrza Tadeu-

sza Tomasika Helena Brygałówna.

Dodała, że: …miejsce to jest mi bar-

dzo dobrze znane, gdyż przez ponad

70 lat miałam wiele okazji, by tą

drogą dojść do Przysuchy i tak samo

pieszo wrócić do Mariówki. …Dziś to

miejsce otrzyma Patrona, ks. Młynar-

czyka, który bardzo dobrze znał okoli-

ce Przysuchy i też odwiedzał ją pieszo.

Przypomnijmy, że ks. Julian Młyna-

rczyk był tymczasowym kapelanem

sióstr w Mariówce i tu zainicjował

w 1914 roku powstanie szkoły. Sam

uczył religii i metodyki nauczania. Nie

zrezygnował z nauczania mimo wybu-

chu II wojny światowej. W marcu

1945 roku otworzył w Mariówce ko-

edukacyjne gimnazjum i liceum.

Rozmawiamy z Tadeuszem Tomasikiem Burmistrzem

Gminy i Miasta Przysucha

Czas na dobre wiadomości

- Panie Burmistrzu, za dwa mie-

siące koniec roku. Jaki będzie

w Pana ocenie rok 2009 dla Gminy

i Miasta Przysucha?

- Mimo kryzysu, który i dla nas

jest odczuwalny, oceniam, że bieżący

rok zamkniemy dobrymi wynikami.

Zakończyliśmy kolejne inwestycje

drogowe, w tym na przykład drogę

Wistka - Krajów, drogę w Wistce,

a na ukończeniu są prace przy moder-

nizacji dróg w Beźniku i Dębinach.

Zakończyliśmy układanie chodnika

na trasie Zawada - Smogorzów oraz

modernizację ulicy Cichej w Przysu-

sze. Mamy też dobrą wiadomość dla

Pomykowa. Właśnie została opubli-

kowana lista rankingowa operacji za-

kwalifikowanych do współfinanso-

wania w ramach działania "Odnowa

i Rozwój Wsi", objętego Programem

Rozwoju Obszarów Wiejskich 2007-

2013. Na tej liście jest zapisane zada-

nie: budowa Wiejskiego Ośrodka Ku-

ltury w Pomykowie. Całkowity koszt

inwestycji to prawie 752 tys. zł,

a przewidywane dofinansowanie wy-

nosi 75 % , kończą się prace przy

budowie świetlicy wiejskiej w Jan-

kowie.

- Pojawiła się opinia, że w spra-

wie priorytetowej inwestycji w mie-

ście, jaką jest modernizacja miejs-

kiego targowiska, nic się nie dzieje.

Proszę o informację, na jakim eta-

pie jest na dzień dzisiejszy ta inwes-

tycja?

- Przede wszystkim nie ma żad-

nych wątpliwości, targowisko będzie

zmodernizowane. Są na ten cel przy-

znane pieniądze, jest opracowany

projekt. Mamy też zezwolenie na bu-

dowę, na które niestety czekaliśmy

dość długo. Mamy też rekomendację

z Urzędu Marszałkowskiego w spra-

wie podpisania umowy z odpowied-

nią komórką Urzędu, zajmującą się tą

sprawą. Prawda jest taka, że procedu-

ry, które są od nas niezależne, trwają

bardzo długo. Są skomplikowane

i czasochłonne. Obiecano nam, że

niebawem umowa zostanie podpisa-

na. Wtedy będziemy mogli ogłosić

przetarg na wykonawcę. Z naszej

strony wszystko do przetargu jest

przygotowane. Mam nadzieję, że uda

nam się go ogłosić na przełomie

października i listopada bieżącego ro-

ku. Tak więc opinia, że nic się nie

dzieje, odbiega od prawdy.

- Wiadomo już, że budowany

w Przysusze kompleks boisk "Or-

lik 2012" zostanie oddany do użyt-

ku z pewnym opóźnieniem. Co jest

tego przyczyną?

- Zakończenie budowy "Orlika"

było planowane na 30 października

br. Wykonawca zwrócił się do nas

z prośbą o przesuniecie terminu. Nie

wyraziliśmy na to zgody, uważając,

że nie ma przesłanek do uwzględ-

nienia takiej prośby. Warunki pogo-

dowe były dobre. Kompleks powsta-

nie z około półtoramiesięcznym opó-

źnieniem, z przyczyn leżących po

stronie wykonawcy. Zgodnie z umo-

wą naliczymy kary umowne. Jeśli

chodzi o stan zaawansowania robót,

to na ukończeniu są prace ziemne,

odwodnieniowe, są już wykonane

przyłącza kanalizacyjne i wodociągo-

we. Trwa krycie dachu na budynku

socjalnym. Warto jednak przy tej

okazji zaznaczyć, że "Orlik", którego

wartość kosztorysowa wynosiła 2,6

mln zł, jest wykonywany za 1,09 mln

zł. A zatem wykonawca, który co

prawda nie dotrzymał terminu, wyko-

nuje jednak inwestycję za niecałe

40% jej wartości kosztorysowej. To,

biorąc pod uwagę budżet Gminy, ra-

czej dobra wiadomość.

- Dziękuję za rozmowę.

Wyborczy falstart
Tak nazwał Adam Pałgan, dyrektor

Publicznego Gimnazjum w Przysusze
rozpoczętą przez jedną z radomskich
gazet medialną kampanię wyborczą do
samorządów terytorialnych. Jego na-
zwisko pojawiło się wśród trzech po-
tencjalnych kandydatów na Burmistrza
Przysuchy w wyborach listopado-
wych, w przyszłym roku.

- Nie zamierzam kandydować na
Burmistrza Przysuchy - powiedział
nam prosząc jednocześnie o opubliko-
wanie jego stanowiska na łamach na-
szego wydawnictwa. - Nie zamierzam
też kandydować do składu Rady Gmi-

ny i Miasta. Jako dyrektor publicznej

placówki oświatowej, dla której orga-

nem prowadzącym jest Gmina i Mias-

to Przysucha dobrze znam efekty sta-

rań obecnego Burmistrza o coraz lep-

sze warunki pracy i nauki w przysus-

kich szkołach. Doceniam te starania.

Moje nazwisko w kampanii medialnej

pojawiło się mimo, iż jasno określiłem

swoje stanowisko w sprawie kandydo-

wania w przyszłorocznych wyborach -

dodał.

Sprowokowani prośbą Adama Pał-

gana zapytaliśmy obecnego Burmist-

rza Gminy i Miasta Przysucha Tadeu-

sza Tomasika czy zamierza w przy-

szłorocznych wyborach kandydować.

- Nie podjąłem w tej sprawie na

dzień dzisiejszy żadnej decyzji. Uwa-

żam, że najważniejsze w obecnej

chwili jest dokończenie rozpoczętych

inwestycji w gminie i mieście. Koniec

roku się zbliża i czuję się odpowie-

dzialny za realizację przyjętego budże-

tu. Decyzję w sprawie mojego kan-

dydowania na Burmistrza Przysucha

podejmę na początku przyszłego roku

i w pierwszej kolejności poinformuję

o tym moich mieszkańców - powie-

dział nam Tadeusz Tomasik.

❑
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Pracownikom oświaty
w dniu ich święta

"Czyż możemy narodowi ofiaro-
wać większy dar nad wychowanie
młodzieży" - tymi słowami Cycero-
na Burmistrz Gminy i Miasta Przy-
sucha przywitał nauczycieli i pra-
cowników placówek oświatowych
przybyłych na uroczyste spotkanie
z okazji Dnia Edukacji Narodowej.
Spotkanie, które uświetnił koncert
artystów Polskiej Opery Kameral-
nej zorganizowano w Domu Kul-
tury, w Przysusze.

W uroczystym spotkaniu z okazji
Dnia Edukacji Narodowej uczestni-
czyło blisko 200 nauczycieli szkół
i przedszkoli z terenu Gminy i Mia-
sta Przysucha oraz liczna grupa pra-
cowników administracyjnych

oświaty. Dyrektorów placówek
uhonorował nagrodami burmistrz
Przysuchy, a nauczycieli i pracow-
ników poszczególnych szkół
i przedszkoli dyrektorzy placówek.
Życzenia wszystkim pracownikom
przysuskiej oświaty złożyli Krysty-
na Bielawska przewodniczącą Rady
Gminy i Miasta, Małgorzata Bo-
chyńska starszy wizytator radoms-
kiej delegatury Mazowieckiego Ku-
ratorium Oświaty, Henryka Motyl
prezes oddziału powiatowego ZNP
i Burmistrz Przysuchy Tadeusz To-
masik, który powiedział:

- Chylę głowę przed wszystkimi
twórcami naszej gminnej oświaty.
Dziękuję za cierpliwość, życzli-

wość i wielkie zaangażowanie
w przekazywanie wiedzy i kształ-
towanie osobowości uczniów, opar-
tej na właściwym doborze etycz-
nych i moralnych wartości. Dzięku-
ję Wam za ogromny trud i wysiłek
wkładany w edukację młodego po-
kolenia.

Nauczycielom i pracownikom
oświaty w dniu ich święta najpięk-
niejsze arie operowe i operetkowe
zaśpiewali soliści Polskiej Opery
Kameralnej Kazimierz Kowalski,
Andrzej Niemirowicz i Małgorzata
Kulińska. Akompaniowała pianist-
ka Ewa Szpakowska.

Na koncercie w sali widowiskowej Domu Kultury

Spotkałem tu życzliwych ludzi
Rozmawiamy z solistą operowym Kazimierzem Kowalskim

- Jest pan częstym gościem
w Przysusze…

- W tym roku mam przyjemność
śpiewać dla przysuskiej publiczno-
ści po raz drugi. I to przy tak
doniosłej okazji, jaką jest Dzień
Edukacji Narodowej. Wraz z towa-
rzyszącymi mi artystami koncerto-
wałem na zaproszenie Burmistrza
Tadeusza Tomasika w czasie ob-
chodów Dni Przysuchy, w pięknej
muszli, w parku. Byłem tu także
w ubiegłym roku. To piękne miasto
i są tu dobrzy, życzliwi ludzie.

- Zmieniają się upodobania
muzyczne, szczególnie młodzieży.
Czy w konkurencji z rockiem czy
popem muzyka klasyczna ma
szansę przetrwać?

- Myślę, że tak, choć dostrzegam
duże zagrożenie w fakcie, że nie ma

dziś żadnego zainteresowania popu-
laryzowaniem utworów muzyki
klasycznej ze strony niektórych
władz miast. Na ogół zaprasza się
właśnie zespoły prezentujące muzy-
kę współczesną. Łatwo się dziś za-
pomina o Moniuszce i jego przepię-

knych operach. Dodam, że jeśli do-
wiaduję się, że występujący w ja-
kimś mieście zespół prowokuje
swoim zachowaniem awanturę, pa-
dają obraźliwe słowa, musi inter-
weniować policja i za kilka dni ten
sam zespól zostaje ponownie zapro-
szony w kolejnym mieście, to
w mojej ocenie coś zaczyna się
dewaluować, takie sytuacje są nie-
dopuszczalne na świecie. Uważam,
że każda muzyka jest potrzebna, ale
są przecież ludzie, którzy kochają
operę czy operetkę, a niewiele mają
okazji, albo w ogóle, by taki spek-
takl zobaczyć w miejscu swojego
zamieszkania. Cieszę się, że znaj-
dują się tacy ludzie jak Burmistrz
Przysuchy, życzliwi i rozumiejący
ten problem. Z wielką przyjemnoś-
cią, a myślę, że to się uda, wy-
stawimy w Przysusze, w przyszłym
roku operę Stanisława Moniuszki
"Straszny Dwór".

- Co Kazimierz Kowalski obok
muzyki kocha równie mocno?

- Swoje pole, swój ogród, po

prostu ziemię. Mieszkam od dzie-
sięciu lat w gospodarstwie rolnym,
tym samym, w którym wychowy-
wałem się jako chłopiec. Wtedy
były tam konie, krowy, a ja jeź-
dziłem na targ. Dziś mam ogród
z drzewami koszteli, malinówek.
Z prawdziwą pieczołowitością pie-
lęgnuję tę miłość.

- Jest Pan sławny. Czy lubi Pan
aplauz publiczności?

- Przede wszystkim ja i artyści,
z którymi występuję mamy szcze-
gólny szacunek do publiczności.
Zobowiązuje on nas do rzetelnego
wykonywania zawodu. Uważam, że
nie ma złej publiczności, są tylko
źli artyści. I w takim rozumieniu
słowa aplauz brawa dają satysfak-
cję.

- Czy jest opera, w której śpie-
wa Pan ze szczególną, osobistą
przyjemnością?

- Tak, jest nią Don Pasquale Gae-
tano Donizettiego. To moja życio-
wa rola.

- Dziękuję za rozmowę.

Solista operowy Kazimierz Kowalski

Dobre wyniki
w oświacie

Powyżej średniej krajowej wyno-
szą wyniki tegorocznych egzaminów
gimnazjalnych i sprawdzianów szós-
toklasistów osiągnięte w przysuskich
szkołach. Zarówno publiczne szkoły
podstawowe na terenie Gminy i Mia-
sta Przysucha, jak i Publiczne Gim-
nazjum w Przysusze mają powód do
dumy.

Szczegółową informację na temat
stanu oświaty w szkołach, dla których
organem prowadzącym jest samorząd
Gminy i Miasta Przysucha, przedsta-
wił Radzie Gminy i Miasta Sławomir
Stancelewicz, dyrektor Przysuskiej
Administracji Oświaty. Liczby nie kła-

mią, a analiza wyników tegorocznych
egzaminów gimnazjalnych i spraw-
dzianów szóstoklasistów osiągniętych
w przysuskich szkołach pokazuje, że
o ile spadła w ostatnich latach liczba
uczniów, to wyniki nauczania są coraz
lepsze. Rośnie też liczba nauczycieli
o wyższym poziomie awansu zawodo-
wego.

Demografia jest nieubłagana i stąd
systematyczny na przestrzeni lat spa-
dek ilości uczniów w przysuskich
szkołach. O ile w 2001 roku, w 84
oddziałach uczyło się 1889 dzieci
i młodzieży, to w 2008 roku było o 13
oddziałów mniej, a liczba uczniów
spadła o ponad 500. W tym samym
okresie odnotowano spadek zatrudnie-
nia nauczycieli przy jednoczesnym
wyraźnym wzroście poziomu ich
awansu zawodowego. Aktualnie na

126 nauczycieli, 58 to nauczyciele dy-
plomowani, a około 50 - mianowani.
Dodajmy, że na 10 nauczycieli zatrud-
nionych w samorządowych przedszko-
lach połowa to nauczyciele dyplomo-
wani. Do przedszkoli nr 1 i 3 uczęsz-
cza łącznie 123 dzieci, w tym 16
sześciolatków.

Gmina realizuje wiele programów

edukacyjnych, w tym na przykład

"Wyprawka szkolna" - z tej formy

pomocy skorzystało w ubiegłym ro-

ku szkolnym 78 uczniów"Wyrówny-

wanie szans edukacyjnych dla dzieci

i młodzieży" - w programie uczest-

niczyło 507 dzieci czy "Uczeń na

wsi" - program mający na celu po-

moc w zdobyciu wykształcenia przez

osoby niepełnosprawne mieszkające

na wsi. Z dowozu uczniów do szkół

skorzystało łącznie 469 osób.

Radni pozytywnie ocenili wyko-

nane remonty w szkołach i przed-

szkolach oraz zrealizowane inwesty-

cje, dzięki którym placówki oświato-

we na terenie miasta i gminy wzbo-

gaciły się o nową bazę dydaktyczno -

sportową.

Sławomir Stancelewicz, dyrektor
Przysuskiej Administracji Oświaty
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Stanisław Wiaderek w rozmowie z Teresą Snopkiewcz, córką gen An-
toniego Hedy "Szarego”

Uroczystość była okazją do spojrzenia w zapisaną historię. Od lewej Zofia
Nowicka, dyrektor PSP w Ruskim Brodzie, Burmistrz Przysuchy Tadeusz
Tomasik i kpt. Marian Stachera.

W mszy świętej uczestniczyli mieszkańcy. Na zakończenie mszy świętej odśpiewano hymn "Boże coś Polskę".

„SZARACY” UCZCILI PAMIĘĆ POLEGŁYCH
W niedzielę, 11 października, w kościele parafialnym w Ruskim

Brodzie miała miejsce patriotyczno - religijna uroczystość poświęcona

pamięci uczestników bitwy w okolicach gajówki Piecyki. Organizatorem

uroczystości był Światowy Związek Żołnierzy Armii Krajowej Środowis-

ko Szaracy.

Gdy czytano apel poległych, pochy-

liły się sztandary kombatanckie

z Przysuchy, Końskich, Borkowic,

Skarżyska-Kamiennej, Niekłania, Bli-

żyna, Suchedniowa, Szydłowca, Go-

warczowa. W swej homilii proboszcz

parafii w Ruskim Brodzie, ks. Andrzej

Kuleta skierował do kombatantów sło-

wa podziękowania za ich trud i po-

święcenie w okresie wojny i okupacji.

Wspomniał czas prześladowań

w okresie rządów władzy ludowej.

Przekazał również podziękowanie

przesłane przez Biskupa Polowego

WP Tadeusza Płoskiego dla zmarłego

niedawno Stanisława Nowakowskiego

"Boruty" oraz opiekuna miejsc pamię-

ci Jana Kowalskiego z Kacprowa.

Lech Madej, brat organizatora kon-

spiracji na ziemi przysuskiej Józefa

Madeja "Jerzego", przypomniał wszy-

stkim przybyłym na uroczystość o wy-

darzeniach sprzed 65. lat i o ludziach,

którzy nie szczędzili swojego młodego

życia, by walczyć z wrogiem.

- Poległo ich wielu. Nie wolno nam

o nich zapominać - powiedział Lech

Madej. Zwracając się do Burmistrza

Gminy i Miasta Przysucha, Tadeusza

Tomasika i Sekretarza Gminy i Miasta

Stanisława Wiaderka podziękował im

za pomoc i opiekę nad miejscami

pamięci na terenie Gminy. W uroczys-

tości uczestniczyła również Teresa

Snopkiewicz, córka gen. Antoniego

Hedy "Szarego".

- W Ruskim Brodzie jestem drugi

raz - powiedziała Teresa Snopkiewicz.

- Przedtem w tych uroczystościach

brał udział mój ojciec. Teraz ja pod-

jęłam jego dzieło w tej sztafecie poko-

leń. Uważam, że jest to mój obowią-

zek wobec niego i tych wszystkich,

którzy walczyli o wolność naszej oj-

czyzny.

Był taki dzień,
6 października 1944 roku.
Przemoczeni do suchej nitki, pada-

jący z nóg po całonocnym marszu

i walce, głodni żołnierze z II. plutonu
3. pułku piechoty legionów AK kpt.

Antoniego Hedy "Szarego" zatrzymali

się nieopodal gajówki Puszcza.
"…Do spotkania z nieprzyjacielem

doszło jeszcze raz, w nocy z 5⁄6 paź-

dziernika, podczas przekraczania to-

rów kolejowych Końskie-Tomaszów

Mazowiecki, na północ od Gowarczo-

wa w Parczówku" - wspominał gene-

rał Antoni Heda "Szary"- "…Ustawił

się tam patrol pilnujący torów, przygo-

towując na nas zasadzkę. Doszło do

wymiany strzałów. Z naszej strony po-

legł jeden żołnierz - "Skromny".

Kiedy dotarli w okolice gajówki

Puszcza myśleli, że odpoczną, wysu-

szą odzież. Niestety. Niemcy korzys-

tając z luki w kordonie placówek
podkradają się pod obozowisko

i o godz. 9-tej otwierają ogień z moź-

dzierza i polowej armatki. Po pół-

godzinnej walce wróg został odparty,

a partyzantom udało się wycofać.
Niestety to nie był koniec walki.

Niemcy podążali za nimi krok

w krok ostrzeliwując ich przez cały
czas z moździerzy. Dopiero kiedy

nastała noc, udało się zniknąć

w opiekuńczym lesie. Policzono stra-

ty.
"…W kilkugodzinnej walce poleg-

ło trzech partyzantów, Kłosiński "Ro-

land", Jan Seba "Głos" i Jerzy Jania

"Michał" a niebezpieczną ranę od-

niósł ppor. Mieczysław Śliwiński

"Zew". Rany odniosło również wielu

innych. Niemcy ponieśli o wiele wię-

ksze straty. Dowiedzieliśmy się od

miejscowej ludności, że do wsi zaje-

chał ciężarowy wóz z rannymi i zabi-

tymi i jeszcze dwa wozy konne" -
pisał po latach gen. Antoni Heda.

Od tamtego dnia minęło 65 lat.

Jacek Lombarski
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„Złoty Słonecznik"
od przedszkolaków

W dniu 13 października 2009

roku w Samorządowym Przed-

szkolu Nr 1, w Przysusze odbyła

się uroczystość z okazji Dnia Edu-

kacji Narodowej pod hasłem

"ZŁOTY SŁONECZNIK".

W piosenkach, wierszach, tań-

cu i uśmiechu wszystkie przed-

szkolaki wyraziły swoje życze-

nia dla pracowników przedszko-

la, którzy zebrali się w tym dniu,

na udekorowanej przedszkolnej

sali gimnastycznej. Nie zabrakło

również akcentów humorystycz-

nych - skeczy i monologów, któ-

re uatrakcyjniły całość uroczys-

tości przygotowanej przez panie:

Jadwigę Wjiatkowską, Katarzy-

nę Kowalską i Bernadetę Dubaj.

Dzieci w podziękowaniu dla

wszystkich pracowników obda-

rowały ich odznaką "Złotego

Słonecznika". Dopełnieniem

uroczystości były wspólne zaba-

wy integracyjne i słodka niespo-

dzianka.

Ewa Górnik

Na zdjęciu przedszkolaki z Sa-
morządowego Przedszkola Nr1
w Przysusze "Złotym Słoneczni-
kiem" nagrodziły swoje Panie.

„Wie to Marysia, Stasio i Zdziś, że wielkie święto
dziś..."

Pasowanie na ucznia
Publiczna
Szkoła Podstawowa
w Skrzyńsku
12 października w Publicznej Szko-

le Podstawowej, w Skrzyńsku odbyło
się uroczyste ślubowanie klasy pierw-

szej. Po raz pierwszy od wielu lat
mamy jeden oddział klasy pierwszej,
który w dodatku jest oddziałem nieli-
cznym - mówi dyrektor szkoły Zofia
Nawrocka. Do ślubowania przystąpiło

18 pierwszoklasistów: 11 chłopców
i 7 dziewczynek. Uczniowie klasy I to
w zdecydowanej części dzieci dojeż-
dżające. Ze Skrzyńska uczęszcza do
niej jedynie czworo dzieci. Klasa I ob-

jęta została reforma programową. Re-
alizuje zajęcia w oparciu o program
"Gra w kolory". Większość zajęć edu-
kacyjnych prowadzi z nimi wychowa-
wczyni Alicja Chylak. Jedynie zajęcia

z informatyki, języka angielskiego
i religii realizują inni nauczyciele -
specjaliści przedmiotów.

Zgromadzonych na uroczystości pa-
sowania gości: dyrektora - Zofię Na-

wrocką, wicedyrektora - Marię Sułec-
ką, przewodniczącego Rady Rodziców
- Rafała Kacperskiego, rodziców oraz
przedstawicieli Samorządu Uczniows-
kiego powitała wychowawczyni klasy.

Po części oficjalnej pierwszoklasiści
przedstawili program artystyczny
opracowany i przygotowany przez
Alicję Chylak. Po występach dyrektor
Zofia Nawrocka dokonała aktu paso-

wania na ucznia i wręczyła dyplomy.
Do najmłodszych uczniów skierowała
dużo ciepłych słów i życzyła wielu
sukcesów w edukacji szkolnej. W obe-
cności rodziców, zaproszonych gości

oraz przedstawicieli uczniów naszej
szkoły uczniowie złożyli uroczyste
ślubowanie. Wiele radości sprawiły
uczniom i wychowawczyni życzenia
skierowane przez przewodniczącego

Rady Rodziców Rafała Kacperskiego

oraz prezent w postaci pięknego ak-
warium. Po uroczystości był moment
na wspólne rozmowy gości z rodzica-

mi i uczniami przy ciastku i herbacie.
Publiczna
Szkoła Podstawowa nr 2
w Przysusze
Ślubowanie to dla pierwszoklasis-

tów, ich rodziców, ale także dla całej

szkoły wielkie święto. 23 października
w Publicznej Szkole Podstawowej nr

2 w Przysusze odbyło się ono w pod-
niosłej, ale także radosnej atmosferze.
Uroczystość pasowania rozpoczęli

uczniowie klas starszych, witając
swych "małych przyjaciół" oraz ży-
cząc im sukcesów w nauce. Starsi

koledzy obiecali pierwszakom pomoc,
prosili też, by uczyli się pilnie, szano-

wali innych i pomagali słabszym.
Część artystyczną kontynuowali pier-
wszoklasiści, przygotowani przez pa-

nie: Barbarę Kowalską i Bożenę Ślę-
zak. Mówili o tym, że nie są już
maluchami, że dzielnie dźwigają tor-

nister, że są punktualni, dbają o czys-
tość i miłą atmosferę w klasie. Ucznio-
wie pierwszej klasy w wiązanej mowie

opowiadali o umiejętnościach, jakie
udało się im już zdobyć: pisaniu, czy-

taniu i liczeniu. Widownia wysłuchała
też pięknych piosenek w ich wykona-
niu oraz dowiedziała się, że pierwszo-

klasiści znają normy, obowiązujące
w szkole:

"Wiemy już kiedy rozmawiać wol-

no, a kiedy w klasie musi być cisza"
oraz "Podczas zajęć uczniowie nie mó-

wią chórem. Gdy chcą coś powiedzieć
rękę podnoszą w górę". Nie zabrakło
również akcentu patriotycznego,

uczniowie barwnie opowiadali o pięk-
nie naszej ojczyzny.

Po części artystycznej głos zabrała

dyrektor Ewa Kania. W części oficjal-
nej uczniowie złożyli ślubowanie. Na-

stępnie dyrektor szkoły pasowała pier-

wszoklasistów na uczniów poprzez

symboliczne dotknięcie lewego ramie-

nia dziecka dużym ozdobnym ołów-

kiem, przepasanym biało-czerwoną

wstążką. Uczniowie otrzymali pamiąt-

kowe dyplomy i w dobrych humorach

wszyscy udali się na słodki poczęs-

tunek.

Publiczna
Szkoła Podstawowa nr 1
w Przysusze
Ślubowanie uczniów klasy pierw-

szej już od lat jest piękną tradycją PSP

nr 1 w Przysusze. W tym roku także

uczniowie klasy I sumiennie i z wiel-

kim zaangażowaniem przygotowywali

się do tego wydarzenia. Uroczystość

ślubowania miała miejsce 23 paździer-

nika w sali gimnastycznej przy udziale

wielu zaproszonych gości: dyrekcji

szkoły, nauczycieli i pracowników, ro-

dziców i uczniów z klas młodszych

i starszych.

Uczniowie klasy I zaprezentowali

swoje umiejętności artystyczne, wie-

dzę, mieli więc możliwość spróbowa-

nia tzw. "uczniowskiego chleba". Na-

stępnie złożyli przed dyrektorem szko-

ły Grzegorzem Jaszczurą uroczyste

ślubowanie. Dyrektor dokonał paso-

wania symbolicznym ołówkiem i ofic-

jalnie przyjął dzieci z klasy pierwszej

w poczet uczniów PSP nr 1. Pod-

sumowaniem uroczystości było wrę-
czenie pamiątkowych dyplomów
i upominków ufundowanych przez dy-
rekcję szkoły, Radę Rodziców i Samo-
rząd Uczniowski "Maluch". Do ślubo-
wania przystąpiło 26 uczniów, których
przygotowała wychowawczyni Mał-
gorzata Baran. Powiedziała do swoich
wychowanków: - Poczujecie smak
kredy, bo bez niej nie ma nauki
w szkole, smak soli i pieprzu, bo
czasem bywają trudne chwile, a rów-
nież smak cukru, bo w szkole jest
także wesoło i przyjemnie.

Publiczna
Szkoła Podstawowa
w Ruskim Brodzie
20 października w Publicznej Szko-

le Podstawowej im. Hubalczyków
w Ruskim Brodzie odbyło się pasowa-
nie uczniów klasy I. W uroczystości
obok "pierwszaków" wzięli udział
uczniowie klas starszych. Wśród gości
zaproszonych była dyrekcja szkoły, ro-
dzice uczniów i grono pedagogiczne.
Pierwszaków do tej doniosłej dla nich
chwili przygotowała wychowawczyni
Mirosława Faber. Aktu pasowania do-
konała dyrektor PSP w Ruskim Bro-
dzie Zofia Nowicka. Dzieci otrzymały
pamiątkowe dyplomy. Od tej chwili
stały się pełnoprawnymi uczniami
swojej szkoły i członkami środowiska
szkolnego.

KONKURSOWE
ZMAGANIA
GIMNAZJALISTÓW

W dniach 2-16 października ucznio-

wie Publicznego Gimnazjum w Przysu-

sze przystąpili do konkursów przedmio-

towych. Organizowane są one co roku

przez Mazowieckiego Kuratora Oświa-

ty z myślą o uczniach zdolnych, wyka-

zujących szczególne zainteresowanie

wybranym przedmiotem nauczania,

prezentujących rozległą wiedzę, wyko-

rzystujących umiejętność twórczego

myślenia do rozwiązywania trudnych

zadań problemowych.

W siedmiu konkursach: biologicz-
nym, historycznym, geograficznym,
polonistycznym, fizycznym, matematy-
cznym i chemicznym sprawdzało swoją
wiedzą i umiejętności 71 uczniów
z klas drugich i trzecich. Do etapu
rejonowego szkolne komisje zakwalifi-
kowały 5 uczestników, którzy uzyskali
co najmniej 85% punktów możliwych
do zdobycia: w konkursie biologicz-
nym - Hannę Dyk z klasy III c, Kata-
rzynę Wijatkowską z II a i Karola
Woźniaka z III b; w konkursie matema-
tycznym - Konrada Sikorskiego z klasy
III b oraz w konkursie chemicznym -
Magdalenę Nocoń z III c.

Wszystkim gratulujemy i życzymy
powodzenia w dalszych zmaganiach
konkursowych.
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K O M U N I K A T
Redakcja Informatora Przysuchy informuje, że istnieje możliwość umieszczenia

na łamach IP reklamy, bądź też ogłoszenia drobnego. Instytucje, firmy i osoby

indywidualne, zainteresowane skorzystaniem z tej możliwości prosimy o bezpośre-

dni kontakt z Mirosławem Pilipczukiem, dyrektorem Domu Kultury w Przysusze, tel.

48 675 24 73, e-mail: ip.przysucha@op.pl

Spotkajmy się po latach
Dyrekcja i Grono Pedagogiczne Zespołu Szkół nr 1 im. Jana Pawła II

w Przysusze serdecznie zapraszają na ZJAZD ABSOLWENTÓW (wszystkie
roczniki), który odbędzie się 21 listopada 2009 roku.

Prosimy o zgłoszenie swojego uczestnictwa do 6 listopada 2009 roku
w sekretariacie szkoły osobiście lub telefonicznie (nr tel. 48 675 25 70).

W programie spotkania:
- zwiedzanie obiektu szkolnego

- bal absolwentów
Zgłaszając uczestnictwo należy podać: imię, nazwisko i rok ukończenia

szkoły.
Wpłata w wysokości 150 złotych na konto:

Bank Spółdzielczy w Przysusze, nr konta: 85 1060 0076 0000 3200 0011
6254 z dopiskiem Zjazd absolwentów.
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ĆWICZENIE OBRONNE
„PRZYSUCHA 2009”
W dniach 5 i 6 października 2009
r. na terenie powiatu przysuskie-
go, w tym i na terenie Gminy
i Miasta Przysucha przeprowa-
dzone zostało ćwiczenie obronne
"Przysucha 2009".

Temat ćwiczenia: "Osiąganie
wyższych stanów gotowości obron-
nej oraz realizacja przedsięwzięć
wynikających z planów operacyj-
nych funkcjonowania powiatu
i gmin w warunkach zewnętrznego
zagrożenia bezpieczeństwa państwa
i w czasie wojny oraz w czasie
wystąpienia sytuacji kryzysowych
na terenie Powiatu Przysuskiego".

W ćwiczeniach udział wzięli: Sta-
rostwo Powiatowe w Przysusze, Bur-
mistrz Gminy i Miasta Przysucha,
Komenda Powiatowa PSP w Przysu-
sze, Komenda Powiatowa Policji
w Przysusze, Wojskowa Komenda
Uzupełnień w Radomiu, Publiczne
Gimnazjum w Przysusze, ZPOW
Hortex w Skrzyńsku oraz pozostałe
służby powiatowe i gminne.

Głównym założeniem przepro-
wadzonych ćwiczeń było współ-
działanie w wykonaniu zadań
obronnych przez kierowników po-
wiatowych służb, inspekcji, straży,
jednostek organizacyjnych powiatu,
pracowników Urzędu Gminy i Mia-
sta w Przysusze oraz jednostek sa-
morządu terytorialnego powiatu,

a także doskonalenie i weryfikacja
procedur postępowania wyżej wy-
mienionych organów i kierowni-
ków w warunkach zewnętrznego
zagrożenia bezpieczeństwa państwa
i wojny.

W dniu 5 października 2009 roku
o godz.10.07 Urząd Gminy i Miasta
w Przysusze otrzymał zadanie
wprowadzenia stanu gotowości
obronnej państwa czasu wojny.
W związku z powyższym przystą-
piono do uruchomienia systemów:

stałego dyżuru,
alarmowania i informowania,
powołano Gminny Zespół Zarzą-

dzania Kryzysowego.
W godzinach przedpołudniowych

otrzymano sygnał o przygotowaniu
się do uruchomienia Akcji Kuriers-
kiej administracji publicznej.

W dniu 6 października o godzinie
11.45 Burmistrz Gminy i Miasta
otrzymał informację o prawdopodo-
bnym podłożeniu ładunku wybu-
chowego w Gimnazjum Publicz-
nym, w Przysusze. W uzgodnieniu
z Komendą Powiatową Policji
szkołę ewakuowano. W godzinach
południowych otrzymano informa-
cję o wycieku amoniaku z celowo
uszkodzonej instalacji amoniakal-
nej w ZPOW Hortex Holding S.A.
w Skrzyńsku.

W obu przypadkach Burmistrz
Gminy i Miasta osobiście udał się na

miejsce zdarzenia w celu oceny roz-
woju sytuacji i udzielenia pomocy
w razie potrzeby. W obu zaistnia-
łych zdarzeniach aktywny i prakty-

czny udział brały służby powiatowe
i gminne, które posiadają status do
udziału w tego typu zdarzeniach.

Przeprowadzone ćwiczenie na te-

renie Gminy i Miasta Przysucha

pokazało właściwe i dobre przygo-
towanie służb i ludzi do wykonywa-
nia tego typu zadań. Zadania po-
stawione przed Gminą i Miastem

Przysucha zostały wykonane, co zo-
stało podkreślone przez osoby kont-
rolujące i oceniające przebieg ćwi-
czenia "Przysucha 2009".

Edward Skólski

Pokaz ratownictwa w przypadku zagrożenia chemicznego

Ewakuacja Publicznego Gimnazjum w Przysusze

Mistrzowie lekkiej atletyki
7 października br. reprezenta-

cja Zespołu Szkół nr 1 im. Jana
Pawła II, pod opieką Elżbiety
Wiaderek i Leszka Wamila,
wzięła udział w Mistrzostwach
Regionu Szkół Ponadgimnazja-
lnych w Lekkiej Atletyce.

Mistrzostwa odbyły się w Kozie-
nicach pod patronatem Mazowiec-
kiego Zrzeszenia Ludowe Zespoły

Sportowe. Zawodnicy startowali
w trzech kategoriach wiekowych. Za
przygotowanie sportowców do mist-
rzostw odpowiedzialne było grono
nauczycieli wychowania fizycznego.

jZawodnicy ZS nr 1 im. Jana Pawła
II uplasowali się w klasyfikacji koń-
cowej na drugim miejscu i zdobyli
281 punktów. Łącznie startowało
dwanaście drużyn, a pierwsza z nich

zdobyła 291 punktów, należy zatem
podkreślić ogromny sukces naszych
sportowców. Spośród nich wyróżnić
należy: Anetę Karaś (I miejsce w bie-
gu na 800 m), Katarzynę Wypchło (I
miejsce w biegu na 100 i 800 m),
Emilię Pawlik (I miejsce w biegu na
400 m), Małgorzatę Gębczyńską (I
miejsce w skoku w dal), Natalię Bier-
nat (I miejsce w skoku wzwyż), Rafa-
ła Biegaja (I miejsce w biegu na 100),
Karola Pałgana (I miejsce w pchnię-
ciu kulą), Jakuba Soję (I miejsce

w rzucie oszczepem), Łukasza Dział-
kowskiego (I miejsce w skoku w dal),
Michała Kaletę (I miejsce w biegu na
100 m), Michała Sułeckiego (I miejs-
ce w biegu na 1000 m). Reprezentan-
tki ZS nr 1 im. Jana Pawła II zajęły
również I miejsce w sztafecie 4x100
m. Ostatecznie sportowcy zdobyli 14
złotych, 9 srebrnych i 8 brązowych
medali. Wszystkim tryumfatorom za-
wodów oraz przygotowującym ich do
rozgrywek nauczycielom, serdecznie
gratulujemy!



10 INFORMATOR PRZYSUCHY /11

Urząd Gminy i Miasta w Przy-

susze zaprasza na XI edycję

Przysuskiej Amatorskiej Ligi Pi-

łki Siatkowej! Planowany począ-

tek rozgrywek 27 listopada. Me-

cze będą rozgrywane w piątki na

sali sportowej przy ulicy Krako-

wskiej 76. Bliższe informacje

pod nr telefonu: 693 171 098.

Wiemy już, że w XI edycji

PALPS zagrają:

Prymus Wolanów (ubiegłoro-

czny zwycięzca), Hubal Chlewi-

ska, Team Woźniak& Kołodziej-

czyk, Oskar Pierot, ULKS Ogól-

niak Lewiatan, Tygryski Huber-

ta, Chlewiska, Orlik Przytyk

i dwa nowe zespoły, po raz pie-

rwszy zgłoszone do rozgrywek

PALPS: Zagłoba Przysucha

oraz UKS Olimp Liceum Szyd-

łowiec.

Tabela
po 3. kolejce:

1. UKS Beta Pionki 3 6 9:4

2. UKS Tempo Przysucha 3 5 8:4

3. UKS Jedynka Kozienice 3 4 4:6

4. SKF Radomka Radom 3 3 2:9

❑

Żeńskie rozgrywki
siatkówki ruszyły

3 października dla przysuskich siat-
karek rozpoczęła się liga. Był to
trochę niefortunny start, ponieważ
pierwszy mecz z UKS Betą Pionki

nasze dziewczęta przegrały. Pionki,
uznawane za najlepszy zespół
w grupie, zaskakiwały dobrym ata-
kiem i skuteczną zagrywką. UKS

Tempo Przysucha dopiero w trze-
ciej partii podjął walkę z przeciw-
nikiem, mając tzw. "nóż na gardle"
i doprowadzając do wyniku 2:2
w setach. Piąty, rozstrzygający set
początkowo należał do Przysuchy
i niespodziewanie przy wyniku 11:8
drużyna zaczęła tracić punkty,
w efekcie czego do domu wróciła
z porażką. 8 października przysuska
drużyna odniosła łatwe zwycięstwo
nad Radomką Radom, wygrywając
pewnie 3:0. Radomianki miały po-
ważne problemy z przyjęciem za-

grywki i skończeniem ataku. 17 pa-
ździernika do Przysuchy przyjecha-
ła drużyna z Kozienic. Pierwszego
seta UKS Tempo wygrał łatwo, do
16, po czym nastąpiło rozluźnienie
w drużynie, czego skutkiem prze-
grana była 2 partia. Kozienice dwo-
iły i troiły się na parkiecie, broniąc
większość piłek. Zgubiły je zepsute
zagrywki i siatkarskie "czapy" za-
kładane przez Tempo. Na szczęście
zawodniczki z Przysuchy nie po-
zwoliły sobie na dłuższy relaks
i spotkanie wygrały 3:1.
Na mecz w Przysusze przyszło wie-
lu kibiców, którzy podtrzymywali
zespół na duchu. Do rozegrania zo-
stały jeszcze mecz z Betą Pionki,
Radomką Radom i Kozienicami.

UKS Beta Pionki - UKS Tempo
Przysucha 3:2 (25:20, 25:16, 16:25,
20:25, 15:11)
SKF Radomka Radom - UKS Tem-
po Przysucha 0:3 (24:26, 14:25,
15:25)
UKS Tempo Przysucha - UKS Je-
dynka Kozienice 3:1 (25:16, 17:25,
25:23, 25:16)

Weronika Wiaderek

UKS Tempo Przysucha z trenerem Adamem Pałganem

Przysuskie siatkarki w oczekiwa-
niu na zagrywkę

Mistrzostwa powiatu w sztafetowych biegach przeła-
jowych

Sukces biegaczy z PSP 1
Uczniowie Publicznej Szkoły

Podstawowej nr 1 w Przysusze
okazali się najlepsi w powiato-
wych biegach przełajowych.
Zwycięstwa nie przyszły łatwo,
zostały wywalczone po zacię-
tych i emocjonujących biegach.

Sukces został osiągnięty dzięki
wysokiemu, wyrównanemu pozio-
mowi wytrzymałościowemu całych
dziesięcioosobowych sztafet dziew-
cząt i chłopców. W biegu dziewcząt
zacięta rywalizacja na każdej zmia-
nie toczyła się między PSP nr
1 w Przysusze a PSP w Gielniowie.
Prowadzenie zmieniało się często,
by wreszcie biegnąca na ostatniej
zmianie Justyna Grabarczyk przy-
pieczętowała sukces "jedynki".

Wśród chłopców od pierwszych
zmian prowadzenie objęła sztafeta
z PSP w Wieniawie, długo utrzy-

mując 100 metrową przewagę. Do-
piero dobra dziewiąta zmiana i zna-
komity bieg Michała Karbownika
na ostatnim kółku dały PSP nr
1 zwycięstwo.
Końcowa klasyfikacja mistrzostw:

szkoły podstawowe
chłopcy - dziewczęta

I PSP nr 1 Przysucha I PSP nr
1 Przysucha
II PSP RusinówII PSP Gielniów
III PSP WieniawaIII PSP Kłudno
IV PSP KlwówIV PSP Wieniawa

gimnazja
dziewczęta - chłopcy

I PG WieniawaI PG Rusinów
IIPG PotworówII PG Wieniawa
III PG LwówIII PG Odrzywół
IV PG OdrzywółIV PG Przysucha
V PG PrzysuchaV PG Gielniów

W zawodach organizowanych 30
września przez Powiatowy Związek
Sportowy w Przysusze uczestniczy-
ło 180 dziewcząt i chłopców szkół

podstawowych i gimnazjów. Trasy
biegów na terenach KS Oskar przy-
gotowali i jednocześnie sędziowali:
Marcin Fidos i Dariusz Balcerak.

Reprezentanci PSP nr 1 w Przysusze: stoją od lewej: Michał Karbownik I,
Bartłomiej Wejner, Michał Karbownik II, Daniel Konieczny, Kamil Żak,
Karol Zarębski, Patryk Kowalski, Filip Świercz, Szymon Matynia, Adam
Książek; siedzą od lewej: Sylwia Kowalska, Daria Kowalik, Natalia Orze-
chowska, Izabela Lament, Lena Grudziecka, Justyna Grabarczyk, Daria
Kierepka, Martyna Strzemecka, Patrycja Wojda, Dominika Zielonka, Alek-
sandra Borycka, Judyta Kowalczyk.Z tyłu stoją nauczyciele w-f z PSP nr 1.
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Dom Kultury w Przysusze zaprasza
Dom Kultury w Przysusze zapra-

sza wszystkich chętnych do udziału
w zajęciach w ramach poszczegól-
nych klubów. Proponujemy udział
w następujących klubach:
1. Młodzieżowa Orkiestra Dęta
2. Przysuska Orkiestra Dęta
3. Tańca nowoczesnego
4. Rytmiki

5. Teatralno-Kabaretowego
6. Plastycznego
7. Big Bandu
8. Brydżowo-szachowego
9. Tańca breakdance

10. Piwnicy rockowej
Zapisy w sekretariacie Domu Ku-

ltury lub telefonicznie pod nr 48
675 2473

Biblioteka w Przysusze obchodziła 60. urodziny

Jubileusz
w rytm czardasza

Powiatowa Miejsko - Gminna Bi-
blioteka Publiczna w Przysusze po-
wstała 60 lat temu. Urodzinowe spot-
kanie pracowników placówki z jej
czytelnikami odbyło się w środę 21
października, w przysuskim Domu
Kultury. Jubilatce zagrał i zaśpiewał
zespół Czardasz Trio.

Niejeden jubilat może pozazdroś-
cić przysuskiej bibliotece tak serde-
cznych życzeń i tak wielu ciepłych
słów pod adresem jej pracowników,
jakie padały z ust uczestników i go-
ści jubileuszowego spotkania. A na
urodziny przybyli: wicedyrektor Bi-
blioteki Głównej Województwa Ma-
zowieckiego w Warszawie Sebastian
Wierzbicki oraz reprezentująca rów-
nież tę instytucję Barbara Stępniews-
ka, sekretarz okręgu Stowarzyszenia
Bibliotekarzy Polskich w Radomiu
Mariola Turek, radni Rady Powiatu
Grzegorz Jaszczura i Mirosław Pilip-
czuk, radni Rady Gminy i Miasta

Przysucha z przewodniczącą Krys-
tyną Bielawską, Sekretarz GiM Sta-
nisław Wiaderek, kierownik Wy-
działu Edukacji, Kultury Fizycznej
i Turystyki Starostwa Powiatowego
Jarosław Bednarski, wójtowie i re-
prezentacje publicznych bibliotek
gminnych, szkolnych i pedagogicz-
nych z powiatu przysuskiego, byli
pracownicy biblioteki w Przysusze,
młodzież szkolna i czytelnicy. 60-
letnią historię jubilatki przypomniał
jej dyrektor Jerzy Kwaśniewski.

- Samorząd Gminy i Miasta doce-
nia wieloletni wysiłek osób pracują-
cych w bibliotece i będzie wspierał
rozwój i działalność placówki oraz
dbał o warunki pracy bibliotekarzy -
zapewniła w imieniu Rady GiM
i Burmistrza Przysuchy, Krystyna
Bielawska przewodnicząca Rady.

- Wyróżniacie się Państwo profes-
jonalizmem i zaangażowaniem, bib-
lioteka jest zasłużona na terenie wo-
jewództwa mazowieckiego w zakre-
sie rozwoju czytelnictwa - powie-
dział Sebastian Wierzbicki wicedy-
rektor Biblioteki Głównej Wojewó-
dztwa Mazowieckiego. Dodał: - re-
alizując zadania biblioteki powiato-
wej jesteście Państwo ważnym og-
niwem w krajowej sieci bibliotek
publicznych. Wysoko oceniamy Wa-
szą działalność na rzecz bibliotek
w powiecie, w ramach pełnienia
funkcji ponadlokalnej. Przypomniał,
że w ubiegłym roku Powiatowa
Miejsko - Gminna Biblioteka Pub-
liczna w Przysusze za działalność na
rzecz bibliotek publicznych w po-
wiecie została uhonorowana Nagro-
dą im. Kierbedziów. Podkreślił, że
przysuska placówka jest jedną z pier-

wszych bibliotek, które przystąpiły
do budowy mazowieckiego systemu
informacji bibliotecznej. - Zwracam
się do władz samorządowych miasta
i powiatu - powiedział dyrektor Wie-
rzbicki - Mam nadzieję, że Państwa
życzliwość i zrozumienie dla potrzeb
biblioteki jako nowoczesnej instytucji
kultury, pełniącej funkcję ponadlokal-
ną będzie gwarancją jej rozwoju w ko-
lejnych latach. Życzę - dodał - aby
Państwa placówka pełniła funkcję bi-
blioteki powiatowej jak najdłużej.

Gratulacje z okazji jubileuszu
w imieniu starosty przysuskiego
przekazał kierownik Wydziału Edu-
kacji, Kultury Fizycznej i Turystyki
Starostwa Powiatowego Jarosław
Bednarski. Powiedział zwracając się
do pełniącego od 18 lat funkcję dyre-
ktora biblioteki, Jerzego Kwaśniews-
kiego: - Wielką rolą placówki, którą
Pan kieruje jest docieranie do czytel-
ników. O sukcesie decydują ludzie.
O tym, że jest Pan świetnym mene-
dżerem i znakomicie działa na swo-
im polu, świadczy najdobitniej ilość
czytelników i ilość osób na sali, na
dzisiejszej uroczystości.

- W środowisku bibliotekarskim

dał się nam Pan poznać jako wzoro-
wy bibliotekarz, dobry kolega
i wspaniały, wartościowy człowiek -
mówili pod adresem Jerzego Kwaś-
niewskiego bibliotekarze z gmin-
nych bibliotek, z terenu powiatu
przysuskiego.

Jerzy Kwaśniewski, za ciepłe sło-
wa i pozytywne oceny pod swoim
i swoich współpracowników adre-
sem, złożył podziękowanie na ręce
wieloletniej dyrektorki przysuskiej
biblioteki - Teresy Stępień, od której
uczył się pięknego zawodu biblio-
tekarza.

Urodzinowe spotkanie 60-latki
uatrakcyjnił koncert zespołu Czar-
dasz Trio - artystów łódzkiego Teat-
ru Wielkiego. W sali widowiskowej
Domu Kultury zabrzmiały dźwięki
czardasza armeńskiego, wiązanki
melodii węgierskich, wspaniałe par-
tie z musicalu "Skrzypek na dachu"
i wiele innych utworów znanych i lu-
bianych kompozytorów.

Do wielu, wielu życzeń i gratula-
cji, dziękując jednocześnie Szanow-
nej Jubilatce za przemiłą współpra-
cę, dołączamy się i my - zespół

redakcyjny Informatora Przysuchy.

Przewodnicząca Rady GiM Krysty-
na Bielawska gratuluje Dyrektoro-
wi PMGBP Jerzemu Kwaśniews-
kiemu

Remont Domu Kultury zakończony

Po trwającym trzy i pół miesiąca
okresie prac budowlanych został za-
kończony remont Domu Kultury
w Przysusze obejmujący swoim za-
kresem: wymianę instalacji central-
nego ogrzewania, wymianę rozdzie-
lni elektrycznej, założenie klimaty-
zacji w sali widowiskowej, wykona-
nie nowych podłóg i posadzek, wy-
mianę drzwi wewnętrznych, wyko-
nanie remontu szatni, demontaż boa-
zerii drewnianej, gipsowanie i malo-

wanie ścian. Remont zrealizowano
ze środków Ministra Kultury
i Dziedzictwa Narodowego, które
zostały pozyskane w ramach Progra-
mu Operacyjnego "Rozwój infrastru-
ktury Kultury".

- Zgodnie z przyjętym harmono-
gramem prace zostały zakończone
do końca września i dzisiaj mamy do
dyspozycji odnowione pomieszcze-
nia - mówi dyrektor Domu Kultury
w Przysusze Mirosław Pilipczuk.

Po remoncie pomieszczenia Domu Kultury nabrały blasku




